
Uredništvo na obisku:
KS TEMENICA

PEREČ PROBLEM SO CESTE
Lep, sončen dopoldan je bil tisto nedeljo, 6. maja, ko smo se v podružnični šoli zbrali krajani in

predstavniki občinskih organizacij in upravnih organov, da smo spregovorili o življenju in delu v
krajevni skupnosti, problemih in načrtovanih nalogah. Krajani so se udeležii razgovora v zavidljivem
števihi in že s tem ter s svojimi razmišljanji dokazali, da jim ni vseeno, kako se je in kako se bo
razvijala njihova KS.

KS Temenicazdružije 19naselij,
v katerih živi 530 prebivalcev. Pogo-
vor je stekel o vlogi podružnične
JSole, saj je poleg ostalega nudila
prostor tudi za ta razgovor.

Živkovičeva: Podružnična šola
,>ti!an Mahne" Temenicaje sestavni
del OŠ .JFerdo Vesel" iz Sentvida
pri Stični. V njem se izobražujejo
otroci iz 7 vasi, ostali obiskujejo
šolo v Velikem Gahru (obcina
Trebnje). V šolo je bil v preteklih
letih napeljan vodovod, urejeno je
ogrevanje, pričeli smo z gradnjo
igrižča, ki ga bo treba dokončno
uiediti. Nujno pa bo potrebno
obnoviti električno napeljavo. Želi-
mo tudi oživiti delo ženskega pev-
skega zbora.

Blatnik: Finančna sredstva za
obnovo električne napeljave bodo
morali prispevati iz centralne šole
tei občinska izobraževalna skup-
nost.

Rozman: Iziažena je želja, da
ponovno prične z delom ženski
pevski zbor. Kulturna skupnost
zagotav(ja del sredstev za plačilo
piostora za vaje tei povračilo strož-
kov za zborovodkinjo. Zato ne bi
smelo bati težav, ko se urede potreb-
ne formalnosti za registracijo zbora.
Vemo pa tudi za velik prispevek šole
pri orgaruziranju kulturnega življe-
nja v Temenici.

Lampret: Giede igrišča moram
povdariti, da ima telesnokulturna
skupnost tako v svojetn srednje-
ročnem kot v letnih načrtih dela
na&tovano izgradnjo šolskih šport-
nih igrišč ob vsh tistih šolah in v
KS, kjer le-teh še nimajo. Ta pro-

gramsevceloti izvaja in zagotovo lah-
ko pnčakujemo v bližnji prihod-
nosti igrišča povsod, seveda ob anga-
žiranju krajanov, občinske izobraže-
valne skupnosti, šol in tudi delovnih
organizacij. V z.adnjih treh letih so
bila tako zgrajena 4 igriiča.

Makor: Sredstva krajevnega
samoprispevka smo namenili tudi
asfaltiianju oest v KS, seveda ob
pomoči komunalne skupnosti. Kdaj
je v načrtu asfaltiianje ceste Breg -
Radohova vas?

Blatnik: V naši občini ni KS, ki
ne bi izglasovala kiajevnega samopri-
spevka. V času, ko je omejena skup-
na in splošna poraba, bo veliko manj
možnosti za pridobivanje kieditov,
saj sama sredstva iz samoprispevka
nikjei ne zadoščajo. Potrebno bo
priti v programe del posameznih
SIS, da se bo lahko kaj napravilo.

Vihovec: Asfaltiranje ceste Breg
- Radohova vas je bilo res v progra-
mu vašega samoprispevka, ker pa
zbranih sredstev ni dovolj, boste
morali preko delegatov v občinski
komunalni skupnosti doseči, da bo
v njihovem programu za obdobje
1986-90.

Fajdiga: Cesta Radohova vas -
Temenica nima zaporne plasti, zato
se asfalt hitreje uničige. Krpanje s
peskom ni učinkovito.

Vrhovec: Vzdrževalec naših cest
je Cestno podjetje Ljubljana in tudi
omenjene ceste. Potrebno bi se bilo
dogovoriti z iflimi.

Zivkovičeva: Radi bi se dogovo-
rili, da bi ob asfaltiianju ceste Sent-
pavd - Zaboišt asfaltirali tudi tisti

del, ki je y naši KS, da bo celotna
cesta asfaltirana.

Vrhovec: Asfaltiranje je vprogra-
mu del samoprispevka v KS Sentvid
pri Stični, vendar se letos ne bo
lzvedlo. Za diugo leto pa bi bil
potreben dogovor s ktajani Šen-
tvida.

Makor: Pri dodeljevanju sredstev

iz SIS za ceste bi morala biti med
pomembnjmi kiiteriji tudi nerazvi-
tost KS.

Smolej: Ob neurju je odneslavo-
da pesek z dela ceste Temenica -
Dukovica in sicer kar precej kubik-
ov. Šolski avtobus vozi po tej cesti
otroke z velikimi težavami.

Zivkovičeva: V KS so tudi
pomanjkljive prometne oznake ob
in na cesti. Pred podružnično šolo
bi morale biti tudi talne označbe,
saj gre za vamost najmlajših. Ustre-
zna komisija pri Svetu KS mora
čimprej pregledati stanje in ugotovi-
ti potrebe.

Vihovec: Ob potoku BukovJčica
je bil že opravljen posek in opozorili
bomo Vodno skupnost Dolenjske v
Novem mestu s strani Oddelka za
uibanizem.

Lavrih: Nekaj siedstev a. kiajev-
nega samopnspevka je, zato bi jih
morda lahko namenili za kaj druge-
ga, ker za asfaltiranje pač še ne
zadoščajo. Ali se tahko zbranasred-
stva namenijo dmgam?

Blatnik: Ker je program del spre-
jet na referendumu, je potrebno
tudi ob spremembi seznaniti vse
krajane.

Smole: Potok Temenica teče
dcozi celo KS. Pel je bil že pred
10 leti teguliran. Kjer pa to ni

• bilo opravljeno, imamo tiavnike ob
deževju poplavljene in marsikatera
košnja je onemogočena. Tudi na to
je potiebno opozoiiti Vodno skup-
nost Dolenjske.

Pioblemi s smetmi, pošto in elektri-
ko

Nekaj prisotnih je spregovorilo o
smeteh in odpadkth, ki se kopičijo
ob strugah obeh potokov. S tem se
kvari videz pokrajine in tudi onesna-
žuje okolje, kar ne more biti v
ponoskrajanom.

Vrhovec: V glasilu Naša skupnost
smo objavili, da je možen odvoz
odpadkov v orgamzaciji Dinosa in
Surovine. Ponovno vas pceivam, da
se dogovorite za dan in uro, ko
bodo odpadki zbrani na določenem
prostoru v KS in to sporočite na naš
oddelek. Odkupljeni bodo po dnev-
nih cenah.

Janežič: Krajani nekaj zaselkovs
slabo cestno povezavo imajonered-
no dostavo pošte terprobleme s pri-
hajanjem veterinarja. Tudi o tem se
brano morali dogovoriti s pošto v
Sentvidu in Veterinarskim zavodom.

Praznik: Dotrajana je električna
napeljava Sen^urje-Bratnice-Breg,
kar povzroča slabo el. napetost,
tako da se stroji za molžo ali ptalni
stroji s težavo uporabljajo. Elektro
podje^e ve za ta problem, vendai
gradnja transformatorja še ni v nji-
hovem programu del za letošnje
leto. Vsi pa vemo, da je eden od
pogojev za živjjenje v teh krajih tudi
ustrezna elektrifikacija.

Ko smo govorili o sredstvih za
financiranje KS, zbranih na nivcgu
občine, je bilo poudarjeno, da bodo
delegati o razdelitvi odločali na pri-
hodnji seji zborov SO in del sredstev
bopripadel tudi KS Temenica.

Goriškova: Družbeni dom se gra-
di s prostovoljnim delom krajanov
in v njem želi svojo sobo tudi mladi-
na, vendar siedstev za opremo v KS
nimamo.

Blatnik: Sredstva za delo OO
ZSMS in KK SZDL se pridobivajo iz
pobrane članarine in delno z dota-
cijoKS.

KoSak: Trgovska podjetja so v
tem dasu n:di v težkem položaju in
le malo siedstev je Se na razpolago
za investicije. Z varianto trgovine v
družbenem domu bo možna najhi-
trejša rešitev probleraa preskrbe.
Nasa DO Tabor Grosuplje ima pred-
videnih 5e 1,000.000 dinaijev za
sofinanciranje izgradnje trgovine v
Temenici.

Nemanič: Delavci KS Stična smo
v preteklem obdobju veliko sode-
lovali s kmeti-kooperanti v va& KS.
Zgrajenih je bilo veliko novih si]o
sov, hlevov ter nekaj zbiralnic mle-
ka. Tržna proizvodnja je precej veli-
ka, vsaj taka bi morala tudi ostati.
Več uspeha bodo imeli tistikmetje,
ki bodo imeli naročeno proizvodnjo

in bodo tesno sodelovali z zadrugo.
S tera imajo možnost za pridobitev
r^resov, imajo tudi možnosti za
olajšave v okviiu davčne politike, ki
se pripravlja. Potreben je skupen
dogovor s KZ in občinsko kmetij-
sko-zemljiško skupnostjo glede
zemlje, ki je poplavljena.

Šraj: Omenili ste neobdelana
zemljišča na vašem obmodju. Mora-
te jih evidentirati ter omogočiti
obdelavo lastniku ali tistim, ki so
pripravljeni z obdelavo povečati svo-

. joproizvodnjo.
Na koncu je bilo nekuj vprašanj s

podiočja invalidsko-pokojninskega
zavarovanja združenih kmetov, zato
smo zaprosili za krajši komentar
predstavnike KZ Stična. Objavljamo
ga v tej številki.

Ura se je pomaknila že precej čez
poldan, ko smo se poslovili od kraja-
nov Temenice, čeprav bi razgovoi
lahko še tiajal. Vendar naj bo ta
zapis za predslavitev KS dovolj.
Izpostavljeni problemi se bodo z
angažiianjem kjajanov ter ob pomo
či Jiiše dmžbene skupnosti tudi
reševali.

Zapisala Ivana Robida
Vse fotografije je naiedil

Bojan Ambrož

V razgovoru so sodelovali: Albi-
na Podobnik, načelnica občinskega
inšpektorata; Milan Vrhovec, načel-
iuk oddelka za uibanizem in gradbe-
ne zadeve; Vladimii Rozman, tajnik
občinske kulturne skupnosti; Jernej
Lampret, t^nik obfiinske telesno-
kultuine skupnosti; Jože Košak,
diiektor DO Tabot - TOZD Malo-
prodaja; Slavko Nemanič, direktor
Kmetijske zadnige Stična in Vinko
Blatnik, sekietar OK SZDL in giavni
urednik Naše skupnosti.


